
          
 

Förbundsstyrelsen 

 PROTOKOLL, FS 02/24 
28:e februari 2024 kl 18:00, Teamsmöte. 
 
 
Närvarande 
 

 
Urban Andersson 
Jane Schörling  
Javier Escalante 
Gona Sharif 
 

Anmält förhinder 
 
Adjungerad 
 

Joanna Stassos Wolf  
Sarah W Cedercrona 
Thomas Leinfors 

 
§ 11 Mötets öppnande och val av justerare 
Förslag till justerare: Jane Schörling 
§ 12 Fastställande av dagordning 
§ 13 Föregående Protokoll 01/24 
§ 14 Rapporter  
§ 15 Ekonomi 
15:1 Ekonomi och uppföljning 
§ 16 Kommitté- och föreningsärenden 
16:1 Medlemskap föreningar 
16:2 TK; skrivelse om tävlingsavgifter 
16:3 Äskande om förlustersättning Boden Open 
§ 17 Övriga frågor 
§ 18 Nästa möte 
§ 19 Mötet avslutas 
 
 
 
 
§ 11 Mötets öppnande och val av justerare 
Urban Andersson förklarade mötet öppnat.  
Till justerare utsågs Jane Schörling 
 
§ 12 Fastställande av dagordning 
Den presenterade dagordningen godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 13 Föregående Protokoll 01/24 
Förbundsstyrelsen gick igenom protokoll FS01/24. Protokollet godkändes och lades till  
handlingarna. 
 
§ 14 Rapporter  
 
• Urban Andersson och Javier Escalante har den 23 januari deltagit tillsammans med GS Sara Wennerström och 
Naja Rehn från Kansliet på RFs Extra stämma. och fick se att Anna Iwarsson blev vald till RF ordförande.  
Vi gratulerar Anna till posten och hon kommer göra ett fantastiskt jobb.  
• Urban Andersson har deltagit på Skånes Karateförbunds konferens den 4 februari 
• Javier Escalante rapporterar om svensk bronsmedalj i YL Karate 1, Fujairah.  
Styrelsen gratulerar Agnes Nyman som tillika tog guld under Junior-EM i Georgien den 11/2. 
 
§ 15 Ekonomi 
Föredragande Thomas Leinfors 
 
15:1 Ekonomi och uppföljning 
Thomas Leinfors redogjorde ett förslag till budget 2024 för Svenska Karateförbundet. Thomas poängterar att vi 
behöver skapa en hållbar budget som är i balans när det blir normalår. Detta mot bakgrund av att Förbundet 
fortfarande har verksamhetsstöd att fördela men dessa medel måste förbrukas senast under 2025. 
Styrelsen beslutade att presentera redovisad budget på stämman. 
 



§ 16 Kommitté- och föreningsärenden 
16:1 Medlemskap föreningar 
Inget att rapportera. 
 
16:2 TK; skrivelse om tävlingsavgifter 
Föredragande Urban Andersson 
TK har frågat FS gällande avgiftsnivå för tävlande, speciellt om FS har en rekommendation för avgift, då särskilt 
riktat till barns avgift. Dock finns en komplexitet gällande tävlingsavgifter och FS vill gärna ha med sig arrangö-
rerna i diskussionen. FS tillsammans TK och OK skall påbörja ett arbete kring tävlingsavgifter i Sverige. 
 
16:3 Äskande om förlustersättning Boden Open 
Föredragande Urban Andersson 
Mot bakgrund till målet i Verksamhetsplanen, ”Att göra Karatesverige rundare” omfattas Boden Open med 
tanke på den geografiska utmaningar som tävlingen har. FS skall ta fram underlag för hur arrangör har möjlig-
het att ansöka om förlustbidrag. Förbundsstyrelsen beslutade att ge Boden Open förlustersättning för 2024. 
 
§ 17 Övriga frågor 
Diskussion och dialog kring kungörande om bestraffningsärenden och om hur man kommunicerar ut detta, 
detta mot bakgrund av vikten av lärande syfte samt förbundets transparens. 
Viktig information ska läggas ut på förbundets officiella webbplats, inte på sociala medier. Beslut ska tas per 
capsulam i detta ärende.    
 
§ 18 Nästa möte 
Konstituerande, 23/3 
 
§ 19 Mötet avslutas 
 
 
 
 
Vid protokollet   Ordförande 
  
Gona H Sharif  Urban Andersson 
 
 
Justerare 
 
Jane Schörling 


